
 
 
 Protokoll fört vid MMV styrelsemöte 2023-12-11 
 Plats: MMK lokal  
 Närvarande: 

 Jan Thörnqvist (ordf), Hans Tornerhjelm, Nils-Olof Friberg,      
          Lars Lundell (sekr), Joakim Berg, Inga-Lena Fischer,  
          Eva Henningsson, Carl-Olof Nordbäck, Daniel Breimert  
          och Lotta Påhlsson (revisor) samt Ola Truedsson via tfn.  

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är justerat. 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Val av sekreterare och justerare 
Till sekreterare valdes ordinarie och till att  
justera dagens protokoll utsågs Hans Tornerhjelm. 
 

4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

5. Kommande verksamhet  
5a, Ansökan om stipendium och val av stipendiat. Efter diskussion beslutades att   
      Sabine Jönsson utses till årets Thore Nilsson stipendiat och tilldelas 10 000 kr  
      ur Thore Nilssons Minnesfond.    
 
5b, Julkonsert för kommunanställda i konserthuset 23-12-18.  
      Hans Tornerhjelm, Nils-Olof Friberg och Lars Lundell deltar för utdelning av  
      programblad, försäljning av CD mm.   
       
5c, Vänföreningens julkonsert i konserthuset 23-12-19. 
      Hans Tornerhjelm, Carl-Olof Nordbäck, Nils-Olof Friberg, Lena Fischer, 
      Lotta Påhlsson och Lars Lundell deltar för utdelning av programblad,  
      försäljning av CD mm.   
 
5d, Beslutades att föreningens årsmöte äger rum tisdagen 2024-03-12  
      kl 18.00 i Sparresalen. Konstituerande styrelsemöte genomförs i direkt anslutning  
      till årsmötet. 
 
5e, Styrelsemöten planerades till 29 jan kl 16.00, 4 mars kl 16.00, 15 april kl 16.00, 
      12 aug kl 16.00. 
 

6. Ekonomi och medlemsutveckling 
Föreningens ekonomi är fortsatt god.  
Ekonomirapporten visar: 
Arbetande kapital: 82 438:- 
Sparkapital: 142 058:- 



 
Fonderat kapital: 328 999:- anskaffningsvärde 
                            360 665:- marknadsvärde 
 
Portot för utskick av Reveljen är fortsatt en stor kostnad och kommer att stiga 
ytterligare den 1 januari 2024.  
Två åtgärder beslutades vidtagas.    
                             I nästa nummer av Reveljen kommer att finnas ett erbjudande om att  
                             få tidningen digitalt istället för dem som så önskar.  
                             Erbjudandet presenteras vid nästa årsmöte.           
 
                             Utskick av tidningen kommer att ske som  
                             ”Adresserad direktreklam”, ADR, vilket blir billigare. 
                              
 
Vid nästa styrelsemöte kommer frågan om till vilka myndigheter, motsvarande,  
Reveljen skall sändas som friexemplar i syfte att marknadsföra och informera om 
föreningen. 
 
Föreningens ekonomiredovisning kommer att lagras i en ”molntjänst” för ökad 
säkerhet och åtkomst i händelse av hårddiskhaverier.  
 
   
Medlemsutvecklingen per 23-12-09: 
Antalet registrerade medlemmar:      1900 
Betalda medlemsavgifter för 2023:  1575 
Nyrekryteringar under 2023:                64 
Utträdda medlemmar under 2023:        52 
Avlidna medlemmar under 2023:         45 
 
Medlemsavgiften skall betalas årsvis.  
Det framgår vid sammanställning av inbetalningsunderlaget att en del av föreningens 
medlemmar endast betalar för vissa år. Framöver kommer medlemmar som inte 
betalar årsvis att uppmanas betala och i annat fall kommer de att strykas som 
medlemmar.   

 
            Förhållandet kommer att presenteras vid nästa årsmöte. 
 

7. Rapporter       
7a, Rapporter från: 
      Strategigruppen: Utformning av skrivelse angående tattoo pågår.  
      Presentation av förslag vid nästa styrelsemöte. 
       
      Strategigruppen presenterade en rapport angående föreningens framtida  
      utveckling.                              
      Beslutades att gå vidare med följande förslag: 
       
      Arbeta för att barn och ungdomar ska få fritt inträde till konserter. MMV står för  
      serviceavgiften. Om detta kan uppnås ska en kommunikationsplan upprättas för att  
      sprida informationen.  



 
 
      Föryngra styrelsen. Förslaget är att minst en ledamot är under 25 år och  
      ytterligare en är under 40 år. Ordf kontaktar valberedningen. 
 
      Skapa ”lokalföreningar” på orter där MMK ofta framträder. Kassören  
      sammanställer namn på medlemmar som bor i orter som t ex Eksjö och Karlsborg.    
      Gruppen utarbetar plan för etablering. 
 
 
     Medlemsvärvningsgruppen: Uppdatering av folder i PR-kit är genomförd. 
     
     Fikagruppen: Dryck till dem som ej önskar kaffe / te kommer att tillhandahållas. 
 
7b, PR-artiklar och CD kommer att tillhandahållas i Amiralitetskyrkan f o m  
      sommaren 2024. 
 
7c, Förslag till artiklar att sändas till nya medlemmar. Hans Tornerhjelm återkommer. 
 
7d, Joakim Berg redovisade förslag till ”roll-ups”. Beslutades att uppdra åt Joakim  
      att gå vidare i ärendet. 
 
7e, Hans Tornerhjelm redovisade förslag till anskaffning av V-ringad tröja och  
      poncho. Beslutades att uppdra åt Hans att gå vidare i ärendet.  
 

8. Till styrelsen inkomna ärenden 
Inga. 
     

9. Övriga ärenden 
9a, Kassören redovisade förslag till utformning av diplom åt stipendiater. Beslutades 
att uppdra åt kassören att gå vidare i ärendet med diplom i A4-storlek och med 
föreningens officiella grafiska profil. 
 

10. Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte sker 24-01-29 kl 16.00 i ordinarie lokal. 
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande avslutade och tackade för ett väl genomfört möte. 

 
 


